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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 27. februar 

2008 (Alm. del - spørgsmål nr. 162) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

Spørgsmål 162: 

 

 ”Vil ministeren oplyse, hvor mange opfølgende velfærdsbesøg, der er foretaget 

sammenlignet med antallet af påbud, forbud, bøder m.v. ? 

  

Svar: 

 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, der har oplyst følgende, hvortil jeg 

kan henholde mig: 

 

”Fødevarestyrelsen forstår spørgsmålet således, at der refereres til det antal opfølgende 

velfærdsbesøg, der er gennemført i januar og februar 2008, og kan oplyse at der i denne 

periode er gennemført 23 opfølgende velfærdsbesøg. I tre tilfælde medførte det 

opfølgende besøg indskærpelser, og i det ene besøg blev der desuden indgivet en 

politianmeldelse.”  

  

 

 

 

Eva Kjer Hansen 

 

 

/Heidi Søltoft 

 

 

 

 

 

 


